
PROTOKÓŁ Nr 6/07 
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury  

z dnia 2 sierpnia 2007 roku. 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie zmian w budżecie na 2007 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

a) zadań inwestycyjnych finansowanych z funduszy operacyjnych. 

6. Opinia w sprawie sprzedaży pałacu w Sieroszewicach. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Ad.1.) Otwarcie posiedzenia Komisji: 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Tadeusz Wojtysiak o 

godz. 10
05

. Powitał wszystkich członków Komisji, Pana Wójta, panią Skarbnik. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 członków Komisji. Nieobecny pan Kowalski 

Kazimierz. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Ad.2) Przedstawienie porządku obrad: 

Pan Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt porządku posiedzenia Komisji oraz 

zaproponował wprowadzenie dodatkowego podpunktu „b” w pkt. 5 dot. zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

inwestujących i zwiększających zatrudnienie na obszarze gminy Sieroszewice. 

Komisja  przyjęła jednogłośnie  porządek posiedzenia Komisji  z dodatkowym  punktem. 

 

Ad.3) Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji: 

Pan Paweł Siwak – wniósł poprawkę do swojej wypowiedzi zamieszczonej na str. 6 w pkt. 

„Wolne głosy i wnioski”. Sprostował, że wypowiedź jego brzmiała:, „ że ma klienta, który 

wytnie i zabierze topole rosnące przy drodze z Rososzycy do Sieroszewic.” Ponadto zapytał, 

czy jest taka możliwość załatwienia tej sprawy? 

Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie z poprawką. 

 

Ad.4) Zaopiniowania zmian w budżecie Gminy Sieroszewice na 2007 rok: 

Pan Wójt - przedstawił propozycje zmian w budżecie gminy na 2007 rok. Poinformował, że 

podstawą zmian w budżecie Gminy jest przekazanie środków w kwocie 20 tys. zł. przez 

Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego dla Szkoły Podstawowej w Wielowsi 

z przeznaczeniem na zakup mebli. Po rozstrzygnięciu przetargu na zadanie inwestycyjne p.n. 

Modernizacja drogi gminnej we wsi Latowice ul. Środkowa okazało się, że inwestycja ta 

będzie tańsza o kwotę 27.500 zł. i proponuje się tę kwotę przeznaczyć na bieżące utrzymanie 

dróg. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały Rady Gminy w sprawie 

zmian w budżecie na 2007 rok.  
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 Ad.5 a) P. Wójt - Omówił projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków na inwestycję 

realizowaną w ramach środków na programy operacyjne. Wyjaśnił, że w przypadku 

otrzymania dofinansowania w ramach środków na programy operacyjne Gmina zobowiązuje 

się do zabezpieczenia środków stanowiących wkład własny na realizację dwóch zadań: 

     - budowę kanalizacji w m. Psary  

      - budowa drogi w m. Masanów ul .Leśna na odcinku 1,8 km 

W ramach działania 2. „ Odnowa wsi oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego” 

planuje się kwotę 665.000,00 zł. Poinformował, że jeżeli chodzi o „ Odnowę Wsi”, to gmina 

może złożyć wniosek na kwotę 500.000,00 zł. w jednym naborze , a prawdopodobnie będą 

dwa nabory.  

Pan Jerzy Kasprzak – Zapytał, czy wpłynęły inne wnioski z programu „ Odnowa Wsi”? 

Pan Wójt – Wyjaśnił, że o „Odnowie Wsi” mówimy ogólnie a dopiero później zostaną 

wytypowane zadania. Nabór wniosków będzie trwał przez miesiąc, a w miesiącu wrześniu 

należy wytypować zadania. 

Pan Paweł Siwak – „Dyskusja na temat zadań powinna być wnikliwa i powinny być 

wytypowane zadania, na które będzie największa szansa otrzymania dofinansowania. Zwrócił 

uwagę, aby nie zapomnieć o centrum wsi Sieroszewice, o modernizacji GOK oraz obiektach 

sportowych, a szczególnie o stadionie sportowym w Sieroszewicach. Przytoczył przykład, że 

w gminie Nowe Skalmierzyce został wyremontowany stadion za kwotę 45 tys. zł. 

Pan Wójt – Wyjaśnił, że nasza gmina wydaje na sport rocznie ponad 70 tys. zł , to za taką 

kwotę można byłoby wyremontować stadion. Na samo utrzymanie stadionu wydajemy 20 tys. 

zł. rocznie.  

Pan Jerzy Kasprzak – zwrócił się z pytaniem do pana Wójta, czy te miejscowości, które 

skorzystały z dofinansowania mogą ubiegać się ponownie i jakiej kwoty nie można 

przekroczyć? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jest limit 500 tys. zł. na jedną miejscowość i nie dotyczy okresu 

minionego. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia 

środków na inwestycję realizowaną w ramach środków na programy operacyjne. 

 

b) Pan Wójt – Wyjaśnił ,że projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców inwestujących i zwiększających zatrudnienie na obszarze 

gminy Sieroszewice był zaopiniowany przez Komisję. Zgodnie z obowiązującymi przepisami 

został przesłany do zaopiniowania do  Prezesa Ochrony Konkurencji i Konsumentów, który  

wniósł propozycję zmian dotyczącą monitoringu, aby urząd panował nad ulgami. Przytoczył 

zmiany zapisów zaproponowane przez Prezesa. Poinformował, że podkreślano w opinii, że 

podmiot, który jest w trudnej sytuacji ekonomicznej nie może otrzymać takiej pomocy. 

Pan Paweł Siwak – „Miejmy nadzieją, że dzięki tej uchwale powstaną nowe 

przedsiębiorstwa.” 

Pan Wójt –  Poinformował, że jest osoba zainteresowana kupnem gruntu pod inwestycję  ale 

nie można mieć pewności, że inwestycja powstanie. 

Pan Jerzy Kasprzak – Poruszył sprawę dotyczącą braku sklepu ze środkami ochrony roślin, 

a jest taka potrzeba. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – Poinformował, że jest otwarty sklep na ul. Południowej w 

Latowicach.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zwolnienia od 

podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców inwestujących i zwiększających zatrudnienie 

na obszarze gminy Sieroszewice. 
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Ad.6) Opinia w sprawie sprzedaży pałacu w Sieroszewicach: 

Pan Wójt – Wyjaśnił, że urząd bada, czy są roszczenia odnośnie pałacu w Sieroszewicach. 

Wystąpiono w tej sprawie z pismem do Wojewody Wielkopolskiego. Na etapie, gdy zostanie 

opracowany projekt uchwały w sprawie sprzedaży, to musimy wystąpić do Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków. Odnośnie lokatorów, to wnioskodawca zobowiązuje się, że kupi 

budynek z lokatorami. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – zapytał, czy przy wycenie jest brane pod uwagę jak są 

lokatorzy? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że nie będzie brane pod uwagę to, że budynek jest zabytkowy.  

Pan Jerzy Kasprzak – Wystąpił z pytaniem, czy w Rososzycy za pałacem można podzielić 

park na działki?” 

Pan Wójt – odpowiedział, że nie z uwagi na to ,że nie zgodzi się Wojewódzki Konserwator 

Zbytków. „Nie jest powiedziane, że nie można ogłosić przetargu na sprzedaż pałacu w 

Rososzycy. Jeżeli będzie zgłoszone roszczenie to nie będziemy mogli sprzedać.” 

Pan Anatol Piaskowski – zwrócił się z pytaniem do pana Wójta, aby powiedział coś o firmie, 

która chce nabyć pałac? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jest to Spółka z o.o. nazywa się INWESTMA z Ostrowa 

Wielkopolskiego, pełnomocnikiem jest Antoni Dudziak a udziałowcem jest słynny 

sportowiec lekkoatleta pan Marusiak. 

 

Komisja wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprzedaży pałacu w Sieroszewicach. 

 

Ad.7) Wolne głosy i wnioski: 

Pan Ireneusz Rojek – zapytał ile gruntów miała w posiadaniu gmina przed rozpoczęciem 

budowy zbiornika retencyjnego a ile ma obecnie? 

Pan Wójt – Wyjaśnił, że około 10 ha. Z wypowiedzi wynika, że jest to inwestycja 

wojewódzka. Jeżeli będzie finansowane z tego programu, to inwestycja będzie zakończona 

2013 roku. 

Pan Ireneusz Rojek – „Ludzie nie wiedzą, na czym stoją, nie mogą się rozwijać, nie zostały 

wybudowane drogi w Raduchowie.” 

Pan Wójt – „Potrzeba radykalnych działań ze strony inwestora. Ludzie czekają po 20 lat na 

zezwolenia.” 

Pan Jerzy Kasprzak – „Z tego, co pamiętam to nigdy nie były wydawane zezwolenia na 

budowę na terenach rezerwowanych pod zalew.” 

Pan Wójt – wyjaśnił, że były różne okresy w latach 70-tych w Raduchowie mieszkańcy robili 

dobudówki. W najtrudniejszej sytuacji jest dwóch rolników: pan Czesław Grzelak z 

Raduchowa i pan Mirosław Szmaj z Kanii. 

Pan Ireneusz Rojek – zapytał jak wygląda sprawa zalesienia gruntów? 

Pan Wójt – Wyjaśnił, że tereny muszą znajdować się w „Studium” oraz, że jest małe 

zainteresowanie zalesianiem. 

Pan Henryk Jędroszka – Poinformował, że jest nowy program i do końca tego miesiąca 

trzeba uzgodnić z Nadleśnictwem. 

Pan Wójt – stwierdził, że nie ma dużego zysku, bo muszą być poniesione nakłady, musi być 

zachowana udatność w minimum 50%. 

Pan Henryk Jędroszka – Zobowiązał się, że przygotuję na sesję informację na temat 

zalesiania. 
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Ad.8) Zamknięcie posiedzenia Komisji: 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Komisji, pan Przewodniczący dokonał 

zamknięcia posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury o godz. 

11
55

. 

 

 

 

 

          Protokółowała:                                                                       Przewodniczący Komisji 

 

       …………………….. …………………………… 

          Joanna Glapiak                                                                          Tadeusz Wojtysiak 

 

 

Członkowie Komisji:  

1. Berkowski Tomasz - ………………… 

2. Jędroszka Henryk - ………………… 

3. Kasprzak Jerzy - …………………… 

4. Kowalski Kazimierz - ……………… 

5. Piaskowski Anatol - ………………… 

6. Rojek Ireneusz - …………………… 

7. Siwak Paweł - ………………………… 

8. Wojtczak Arkadiusz - ………………… 

9. Wojtysiak Tadeusz - …………………… 

 


